

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM354563

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	CHANGE OF NAME		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
Maquet Cardiopulmonary AG		05/12/2015	JOINT STOCK COMPANY: GERMANY
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	Maquet Cardiopulmonary GmbH		
<b>Street Address:</b>	Kehler Str. 31		
<b>City:</b>	Rastatt		
<b>State/Country:</b>	GERMANY		
<b>Postal Code:</b>	76437		
<b>Entity Type:</b>	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 11</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	2645155	QUART	
<b>Registration Number:</b>	2471761	QUADROX	
<b>Registration Number:</b>	2682836	JOCAP	
<b>Registration Number:</b>	2668917	ROTAFLOW	
<b>Registration Number:</b>	3514674	SOFTLINE COATING	
<b>Registration Number:</b>	3734589	QUADROX-I	
<b>Registration Number:</b>	3981826	BMU 40	
<b>Registration Number:</b>	4009794	INTELLIPACK	
<b>Registration Number:</b>	3778842	PLEGIOX	
<b>Registration Number:</b>	3850936	BIOLINE COATING	
<b>Registration Number:</b>	3613075	AVALON ELITE	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>	8605270464		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
<b>Email:</b>	rounds@ip-lawyers.com		
<b>Correspondent Name:</b>	M. Cunningham McCormick Paulding & Huber		
<b>Address Line 1:</b>	185 Asylum Street, CityPlace II		
<b>Address Line 2:</b>	18th Floor		

OP \$290.00 2645155

<b>Address Line 4:</b>	Hartford, CONNECTICUT 06103
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	2619-0000
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Marina F. Cunningham
<b>SIGNATURE:</b>	/Marina F. Cunningham/
<b>DATE SIGNED:</b>	09/10/2015
<b>Total Attachments: 2</b> source=2619-0000 change of name#page1.tif source=2619-0000 change of name#page2.tif	

Retrieved on August 14, 2015, 4:47 pm

Number of Entry	a) Company location, domestic company address, authorized recipient, subsidiary b) Corporate seat, company address, authorized recipient, subsidiary c) Company object	Original capital or common stock	a) General procurator b) Board of directors, management body, managing directors, personally liable partners, senior executives, authorized representatives and special authorization	Power of Procuration	a) Legal form, commencement, articles of incorporation or company agreement b) Other legal relationships	a) Day of entry b) Remarks
1	<p>a) Maquet Cardiopulmonary GmbH</p> <p>b) Rastatt, company address: Kehler Straße 31, 76437 Rastatt</p> <p>c) the development, production, distribution and sale of medical articles and similar products</p>	<p>3</p> <p>EUR 4,064,475.00</p>	<p>4</p> <p>a) sole agency in case only one managing director is appointed; in case several managing directors are appointed, the company is represented jointly either by two of them or by a managing director and an authorized signatory</p> <p>b) managing director: Dr. Dalhöfer, Jörg, Lübeck, born Aug.1, 1965, with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself in his own name or as a representative of a third party;</p> <p>managing director: Mayer, Gerhard, Pliczhausen, born July 24, 1963 with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself in his own name or as a representative of a third party;</p> <p>managing director Schmidt, Hartmut, Bühlertal, born May 26, 1961, with the authority to conclude legal transactions in the name of the company with himself in his own name or as a representative of a third party;</p>	<p>5</p>	<p>6</p> <p>a) limited liability company company agreement of May 12, 2015, with amendments of August 12, 2015</p> <p>b) The company emerged by change of legal form from the joint stock company "MAQUET Cardiopulmonary AG", Rastatt (local court of Mannheim HRB 714251) in accordance with article 190 et seq. of the Reorganization of Companies Act. Reference is made to the certificates filed with the Court.</p> <p>A profit and loss transfer agreement was concluded with "MAQUET GmbH", Rastatt (local court of Mannheim HRB 715072) on September 6, 2007 with amendments of May 12, 2015, which the general meeting accepted on September 6, 2007 and May 12, 2015.</p> <p>A control agreement was concluded with "MAQUET GmbH", Rastatt (local court of Mannheim HRB 715072) on September 6, 2007 with amendments of May 12, 2015, which the general meeting accepted on September 6, 2007 and May 12, 2015.</p>	<p>7</p> <p>a) August 14, 2015 Pranhas</p>

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Maquet Cardiopulmonary GmbH</p> <p>b) Rastatt Geschäftsanschrift: Kehler Straße 31, 76437 Rastatt</p> <p>c) Die Entwicklung, Herstellung, der Vertrieb und Handel mit medizinischen Artikeln und ähnlichen Erzeugnissen.</p>	4.064.475,00 EUR	<p>a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, vertritt er allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, vertreten zwei gemeinsam oder ein Geschäftsführer mit einem Prokuristen.</p> <p>b) Geschäftsführer: Dr. Dahlhöfer, Jörg, Lübeck, *01.08.1965 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Geschäftsführer: Mayer, Gerhard, Plozhausen, *24.07.1963 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Geschäftsführer: Schmidt, Hartmut, Bühlertal, *26.05.1961 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>	<p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 12.05.2015 mit Änderung vom 12.08.2015.</p> <p>b) Die Gesellschaft ist entstanden durch formwechselnde Umwandlung der Aktiengesellschaft "Maquet Cardiopulmonary AG", Rastatt (Amtsgericht Mannheim HRB 714251) gemäß § 190 ff. UmwG. Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.</p> <p>Mit der "MAQUET GmbH", Rastatt (Amtsgericht Mannheim HRB 715072) wurde am 06.09.2007 mit Änderung vom 12.05.2015 ein Ergebnisabführungsvertrag abgeschlossen, dem die Hauptversammlung am 06.09.2007 und am 12.05.2015 zugestimmt hat.</p> <p>Mit der "MAQUET GmbH", Rastatt (Amtsgericht Mannheim HRB 715072) wurde am 06.09.2007 mit Änderung vom 12.05.2015 ein Beherrschungsvertrag abgeschlossen, dem die Hauptversammlung am 06.09.2007 und am 12.05.2015 zugestimmt hat.</p>	<p>a) 14.08.2015 Pranhas</p>	